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Behandeling in commissie 
Niet van toepassing 
 
Kennisnemen van: 

a. Brief van MRE d.d. 24 maart 2025 
 
 
Aanleiding 
De directe aanleiding voor deze RIB is de brief van MRE d.d. 24 maart 2025. 
 
Zoals gemeld in onze RIB van 22 oktober 2024 willen wij de raad actief/proactief meenemen bij de 
verkenning van een eventuele samenwerking van Meierijstad en MRE. Dit doen we door 
informatie die door het Dagelijks Bestuur  gedeeld wordt met het Algemeen Bestuur van de 
Metropoolregio Eindhoven altijd te delen met uw Raad.  
In dit geval betreft het een brief van MRE d.d. 24 maart 2025. Deze treft u bijgevoegd aan. De 
brief geeft een uitgebreide update van het proces bovenregionale samenwerking per maart 2025. 
 
 
Kernboodschap 
Het proces van de verkenning loopt volop. De eerste bilaterale bestuurlijke gesprekken hebben 
plaats gevonden. 
In de brief wordt onder meer melding gemaakt van de eerste bilaterale bestuurlijke gesprekken 
van het DB van MRE met Meierijstad. Deze gesprekken vinden plaats vanuit de verkenningsfase 
om gezamenlijk te onderzoeken hoe een samenwerking kan leiden tot een win-win situatie voor 
beide partijen. Er zijn op dit moment dan ook nog geen concrete afspraken gemaakt. We zitten 
nog steeds in deze verkenningsfase.   
 
Insteek van Meierijstad tijdens het bestuurlijk overleg. 
De samenwerking met MRE moet voor Meierijstad een kwaliteitsimpuls betekenen. Niet enkel 
focussen op de thema’s wonen, werken en mobiliteit, maar een integrale impuls van de 
leefbaarheid in Meierijstad en het versterken van de brede welvaart. 
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Voor Meierijstad zien we dit vooral in het inzetten op versnelling, met steun van de MRE, van 
onze doelstellingen en ambities. De versnelling moet daarom integraal bijdragen aan het 
aanpakken en realiseren van de ambities uit onze toekomstvisie. 
Vanuit het DB van MRE is hier met begrip en positief op gereageerd. 
 
De inhoud op hoofdlijnen 
In de brief wordt ingegaan op de inhoud van economie, wonen en mobiliteit op hoofdlijnen. Als 
Meierijstad zijn we op dit moment bezig om die onderwerpen intern zowel ambtelijk als bestuurlijk 
verder te concretiseren. Zowel voor de korte als de langere termijn. Daarbij nemen we de gedane 
suggesties/opmerkingen mee die u als Raad meegegeven hebt tijdens de beeldvormende avond 
van 21 november 2024. 
Om de beoogde versnelling te kunnen maken is voor ons helder dat het onderwerp netcongestie 
een plek dient te krijgen in de afspraken met MRE. Netcongestie vormt immers een reëel risico  
voor de beoogde versnelling op wonen en economie. 
 
In gesprek met ons bedrijfsleven over MRE 
Merierijstad is met het bedrijfsleven in gesprek over MRE. MRE staat inmiddels vast op de 
agenda van het bestuurlijk overleg met POM en bij het zgn. ‘çaptainsoverleg’. Op 18 maart jl. 
heeft er bv. een overleg plaats gevonden van de zgn. DUO’s (combi van bestuurder van 
Meierijstad en een bestuurder van POM). 
Tot slot is er op 20 maart 2025 een bijeenkomst geweest van WTC/e Brainport en POM. De 
gemeente Meierijstad was daarbij tevens vertegenwoordigd. 
Tijdens deze bijeenkomst bleken er overduidelijk relaties te bestaan tussen ons bedrijfsleven en 
het bedrijfsleven van Brainport. En nog belangrijker: er was een duidelijke klik. 
 
De MRE-planning is gewijzigd en daarmee verandert ook ons proces en planning. 
MRE geeft in de brief aan dat men ten aanzien van de Raden een zienswijze-procedure wil 
volgen. De definitieve besluitvorming verschuift daardoor van medio 2025 naar eind 2025. 
Kortheidshalve wordt verwezen naar de brief. Dit heeft gevolgen voor de planning bij Meierijstad. 
Zie hieronder. 
 
Communicatie 
Informatie van het DB aan het AB van MRE wordt standaard ook gecommuniceerd met uw Raad. 
Wij communiceren over de verkenning van de samenwerking van Meierijstad en MRE (en niet 
over de samenwerking van Weert en MRE). Dat impliceert dat in bepaalde mate berichten over de 
verkenning van Weert en MRE anders kunnen zijn dan onze verkenning alsook op een ander 
moment.  
 
Participatie 
Zoals beschreven betrekken wij ons bedrijfsleven actief bij de verkenning. 
 
Duurzaamheid 
In het kader van de verkenning wordt, uiteraard, ook gekeken naar het aspect duurzaamheid.   
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Financiën 
Zoals geschreven in het antwoord op de artikel 33 vragen: ‘Wij zijn ons ervan bewust dat dit een 
investering van Meierijstad vergt.’ Over de omvang van die investering, in tijd en geld, valt op dit 
moment nog niets te zeggen.  Pas als de samenwerking meer vorm krijgt komt daar zicht op.  
Dat geldt natuurlijk ook voor wat het gaat opleveren. 
 
Planning 
Meierijstad volgt tegelijk met MRE een zienswijze-procedure. Dit heeft consequenties voor de 
planning. De vigerende planning ging uit van een definitief besluit in de raad van 26 juni. De 
gewijzigde planning gaat uit van definitieve besluitvorming in de Raad van 11 december 2025. 
 
5 juni    Beeldvormende Avond (combi van informerend en gesprek) 
Juli Besluit college mbt concept-samenwerkingsovereenkomst (tegelijk met 

AB) 
19 augustus Besluit college ivm raadsvoorstel zienswijzeprocedure # 
18 september  Besluit van Raad in het kader van de zienswijzeprocedure 
Oktober Verwerken ontvangen reacties zienswijzeprocedure door MRE en 

Meierijstad gezamenlijk 
4 november  Uiterste aanlevertermijn voor college 
11 november   Besluit college op raadsvoorstel  
11 december  Besluit Raad mbt samenwerking Meierijstad met MRE 
 
# Indien het college voorstelt om geen zienswijze af te geven wordt normaliter volstaan met een 
RIB. In dit geval willen we de Raad desondanks expliciet in de gelegenheid stellen een zienswijze 
te geven.  
 
Bijlage(n) 

1. Brief MRE d.d. 24 maart 2025 
 
Ter inzage documenten 
- 
 
 
   Met vriendelijke groet, 

 

 


